

French Vocabulary

English Term

French Translation

Democratic Republic of the Congo	République démocratique du Congo
solar energy	énergie solaire
clean water	eau propre
water heat	la chaleur de l'eau
solar panels	panneaux solaires
electric fence	clôture électricité
solar electricity	l'électricité solaire
energy	énergie
solar system	système solaire
fuel	carburant
renewable energy	Energie renouvelable
manufactures	les fabricants
solar water pumping systems	pompage solaire de l'eau
solar cooking systems	systèmes de la cuisson solaires
install	installeur
sustainable	durable
convert	convertir
project	projet
installation	installation
generate	générer

French Paragraph

In the DRC, they are converting from non-renewable energy to renewable energy. They are using solar energy to create electricity. From installing solar panels they receive solar electricity and the benefits of using this is that they have clean water, water heat, they also have cooking and water pumping for daily use. This is a more suitable and sustainable way of generating energy. Manufacturers have worked hard to complete this project that saves fuel and makes the DRC a healthier and better way of living.

Translation

En la DRC, ils convertissent l'énergie non renouvelable à l'énergie renouvelable. Ils utilisent l'énergie solaire à créer l'électricité. En installant les panneaux solaires ils reçoivent l'électricité solaire, et les avantages de l'utiliser sont l'eau propre, la chaleur de l'eau, les systèmes de la cuisson solaires, et le pompage solaire de l'eau pour utilisation quotidienne. C'est une façon durable pour générer énergie. Les gens ont travaillé dur pour compléter ce projet qui rend les habitants de la RDC plus sains.

Citation :

"They Have Solar Electricity in the Rooms - Review of Virunga Lodge." - *TripAdvisor*. N.p., n.d. Web. 11 May 2015.

"Life in Lulimbi | Virunga National Park." *Virunga National Park*. N.p., 19 Aug. 2012. Web. 11 May 2015.

"A Beautiful Electric Fence | Virunga National Park." *Virunga National Park*. N.p., 29 Mar. 2011. Web. 11 May 2015.